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БЕОГРАД – Спремност Владе Србије да се ухвати у коштац са проблемима и побољша
имиџ Србије „променама на терену” - међу главним су предусловима за приближавање
Србије Европској унији, поручио је специјални саветник првог потпредседника Владе
Србије Алфред Гузенбауер.

  

  

Први мој савет Влади Србије је „да ради праве ствари и да о њима говори”, рекао је он
за ТВ Б92, и нагласио да јеу Европи владају предрасуде када је реч о Србији, будући да
људи „не познају стање ствари на терену”.

  

Од великог значаја је, додао је, то што влада Србије сада има смелу реформску агенду,
план рада, бори се против корупције, а карактеришу је и јачање владавине права,
државних институција, привлачење директних страних улагања и јачање кредибилитета
земље...

  

На питање да ли је он, као аустријски канцелар 2007.године допринео стварању лошег
имиџа Србије, Гузенбауер је одговорио: „Никад нисам мислио да је Србија лоша земља, и
мислим да Аустријанци тако не размишљају”.

  

Подсетио је да скоро 300.000 Срба живи у Аустрији и активно доприноси привреди и
друштвеном животу, да упркос свим догадајајима у прошлости у Аустрији људи немају
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лошу слику о Србији. С друге стране, додао је, Европа је осетила замор од проширења,
нарочито када су Румунија и Бугарска постале чланице ЕУ, па се мислило да је то
преурањено.

  

(Танјуг)
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